
Data wydruku: 10-03-2025 15:37

, 1

Dlaczego warto szczepić wcześniaki?

grafika promująca kampanie #IGLOWaSpokojna

W ramach akcji informacyjno-edukacyjnej dotyczącej szczepień #IGŁOwaSpokojna, realizowanej
przez Miasto Rzeszów we współpracy z Podkarpackim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego
Funduszu Zdrowia, Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną, Wojewódzką Stacją Sanitarno-
Epidemiologiczną, Samodzielnym Publicznym Zespołem Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie oraz
Okręgową Izbą Lekarską w Rzeszowie, powstał materiał filmowy, w którym Pani Katarzyna Dąbek –
lekarz neonatolog, pediatra, Zastępca Ordynatora Oddziału Noworodków Szpitala Miejskiego im.
Jana Pawła II w Rzeszowie odpowiada na pytanie: Dlaczego warto szczepić wcześniaki?
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